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Zápisnica 

zo zasadnutia OZ v Šuňave č. 20, ktoré sa konalo  

dňa 15. februára 2018 
 

Prítomní: 

      Stanislav Kubaský  - starosta obce 

 Ing. Ján Fridman 

 Ján Gorka 

Ing. Mária Ilenčíková  

Ţofia Šebestová 

Ján Zachar 

Štefan Zajac 

Ing. Miroslav Zajac 

 

Zamestnanci: 

 Ing. Anna Vilimová            -   zapisovateľka 

 Martina Štrbková                  -   kultúrny pracovník 

 Ing. Katarína Handzušová    -  dane a poplatky 

 

Hlavná kontrolórka obec: Mgr. Alena Zajacová 

 

Prítomní boli aj občania z obce podľa priloţenej prezenčnej listiny. 
 

Písomne sa ospravedlnil: poslanec Ján Kalla 

 

ÚVOD 
 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva sa uskutočnilo podľa harmonogramu rokovaní OZ 

na rok 2018. Prítomní boli poslanci obecného zastupiteľstva podľa prezenčnej listiny,  

niektorí pracovníci obecného úradu, hlavná kontrolórka obce. Písomne sa ospravedlnil 

poslanec Ján Kalla. Ďalej boli prítomní aj niektorí občania obce. 

Zasadanie sa začalo o 17,00 hodine v zasadačke obecného úradu. Otvoril ho starosta 

obce Stanislav Kubaský.  

BOD č. 1 Otvorenie 
 

V úvode starosta obce Stanislav Kubaský všetkých prítomných privítal a predniesol 

program rokovania. Bod 4 pôvodného programu - Majetkové prevody nehnuteľného majetku 

obce – prípad hodný osobitného zreteľa navrhol starosta obce vylúčiť z rokovania, nakoľko 

nastali nové skutočnosti v predmetnej veci. K tomuto bodu hovorila pracovníčka obce A. 

Vilimová, ktorá poslancom ozrejmila, ţe pôvodne ţiadosť na odkúpenie uvedeného pozemku 

dala len jedna vlastníčka rodinného domu, pod ktorým sa pozemok nachádza. Prisľúbila 

doručiť ţiadosť spoločnú, kde budú ţiadateľkami všetky vlastníčky rodinného domu. Do 

začiatku zasadania sa tak však nestalo, a preto nie je moţné v tomto bode rokovať podľa 

prípadu hodného osobitného zreteľa. Poslanci k programu rokovania nemali námietky a teda 

rokovanie sa ďalej riadilo nasledovným programom: 

 

Program: 
1. Otvorenie. 

2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie. 
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3. a) Správa hlavnej kontrolórky o vykonaných kontrolách. 

b) Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce za rok 2017. 

4. Podaný projekt na podporu rozvoja miestnej a regionálnej zamestnanosti v zmysle 

ustanovení §50j zákona č. 5/2004 Z.z. o sluţbách zamestnanosti. 

5. Oplotenie Materskej školy v Šuňave. 

6. Prestavba hasičskej zbrojnice miestna časť Niţná Šuňava. 

7. Projekt „Dostavba chodníkov II. etapa a vybudovanie parkoviska pred farským 

úradom“. 

8. Rozšírenie a inovácia kamerového systému v obci. 

9. Uvítanie detí do ţivota. 

10. Zvýšenie energetickej účinnosti objektu AB obce Šuňava. 

11. Kolaudácia a spustenie nového vodojemu do prevádzky. 

12. Rekonštrukcia priestorov baru – výmena okien. 

13. Interpelácie poslancov. 

14. Rôzne. 

15. Diskusia. 

16. Záver. 

 

BOD č. 2 Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie. 
 

Po otvorení zasadania starosta obce určil zapisovateľa zasadnutia Ing. Annu Vilimovú, 

overovateľov zápisnice Jána Zachara a Ing. Máriu Ilenčíkovú. Poslanci hlasovali za návrhovú 

komisiu v zloţení: Ţofia Šebestová, Ing. Miroslav Zajac. 

Návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: berie na vedomie 

určenie 

a) zapisovateľa OZ: Ing. Anna Vilimová 

b) overovateľov zápisnice: Ján Zachar, Ing. Mária Ilenčíková 

B: volí 

návrhovú komisiu v zloţení: Ţofia Šebestová, Ing. Miroslav Zajac                               

Hlasovanie:    
Za: 7 Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac, Ing. M. Ilenčíková, J. Gorka, Ing. J. Fridman, J. Zachar,      

Š. Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 J. Kalla 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 263/2018 bolo schválené.  

 

BOD č. 3 a) Správa hlavnej kontrolórky o vykonaných kontrolách, b) Správa 
o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce za rok 2017. 
 

V tomto bode vystúpila so svojimi správami hlavná kontrolórka obce pani Mgr. Alena 

Zajacová. Najprv hovorila o kontrole plnenia uznesení zo zasadania, ktoré sa konalo 

07.12.2017. Ďalej hlavná kontrolórka pokračovala správou o uskutočnených kontrolách na 

obecnom úrade. Ako ďalšiu správu predniesla Správu o kontrolnej činnosti hlavného 
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kontrolóra obce Šuňava za rok 2017. Všetky uvedené správy poslanci dostali s materiálmi na 

zasadanie.  

V rozprave k tomuto bodu poslanci nemali pripomienky a tak hlasovali za návrh 

uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

berie na vedomie 

a) Správu o vykonaných kontrolách hlavnej kontrolórky obce Šuňava.  

Príloha č. 1 k Uzneseniu č. 264/2018 

b) Správu o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce za rok 2017 

Príloha č. 2 k Uzneseniu č. 264/2018                               

Hlasovanie:    
Za: 7 Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac, Ing. M. Ilenčíková, J. Gorka, Ing. J. Fridman, J. Zachar,      

Š. Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 J. Kalla 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 264/2018 bolo schválené.  

Bod č. 4 Príspevok na podporu rozvoja miestnej a regionálnej zamestnanosti 
v zmysle ustanovení §50j zákona č. 5/2004 Z.z. o službách zamestnanosti 
 

V tomto bode dal starosta obce slovo pracovníčke OcÚ K. Handzušovej. Tá 

poslancom predniesla správu o podaní ţiadosti na Úrad práce, sociálnych vecí a rodiny 

v Poprade, o príspevok na vytvorenie 8 pracovných miest pre obec. Projekt je zameraný na 

podporu rozvoja miestnej a regionálnej zamestnanosti v zmysle ustanoví §50j) zákona č. 

5/2004 Z.z. o sluţbách zamestnanosti. Ide o pracovné miesto – robotník. Uchádzačov o tieto 

pracovné miesta obec odkonzultovala s úradom práce a potom postupne oslovila uchádzačov. 

Tí, ktorí súhlasili s nástupom budú zamestnaní v rámci uvedeného projektu. Projekt počíta 

s nasledovným financovaním: 80 % z celkovej ceny práce 647,76 eur, bude hradených 

z fondov EÚ a obec bude financovať zvyšných 20 %. Projekt je podaný na obdobie 9 

mesiacov, avšak všetko závisí od schválenia ţiadosti zo strany úradu práce.  Nasledovala 

rozprava k tomuto bodu. Starosta hovoril, ţe je v pláne počas roka veľa práce a je potrebné 

zamestnať ďalších ľudí. Medzi uchádzačmi sú 4 ţeny a 4 muţi. Mená bude moţné 

špecifikovať aţ po schválení ţiadosti o príspevok a podpise pracovných zmlúv. Z úradu práce 

má informáciu, ţe nakoľko ţiadame spolufinancovanie aţ na 8 pracovníkov, pravdepodobne 

projekt bude schválený len na 6 mesiacov.  Ďalšie príspevky v rozprave neboli a poslanci 

hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: berie na vedomie 

informáciu podanej ţiadosti na vytvorenie 8 pracovných miest na Úrad práce sociálnych vecí 

a rodiny s príspevkom podľa §50j zákona 5/2004 Z.z. o sluţbách zamestnanosti 

B: schvaľuje 

finančné prostriedky na spolufinancovanie 8 pracovných miest na 9 mesiacov od 01.03.2018-

31.12.2018 v prípade schválenia projektu. 

Projekt počíta s príspevkom z EÚ na jedno pracovné miesto max. 80 % z celkovej ceny práce 

647,76 eur. 
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a) ide o výšku finančných prostriedkov 20% spolufinancovania z ceny práce na 8 

pracovníkov na 9 mesiacov: 9 327,60 € 

b) príspevok na stravné za celé obdobie 2 700,-- € 

c) ochranné pracovné pomôcky 400,-- € 

 

Hlasovanie:    
Za: 7 Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac, Ing. M. Ilenčíková, J. Gorka, Ing. J. Fridman, J. Zachar,      

Š. Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 J. Kalla 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 265/2018 bolo schválené. 

BOD č. 5 Oplotenie Materskej školy v Šuňave 
 

V tomto bode vystúpil starosta obce Stanislav Kubaský. Poslancom hovoril o potrebe 

rekonštrukcie oplotenia okolo materskej školy. Najprv však rokoval so správcom farnosti, 

nakoľko budova materskej školy ako aj dvor sú majetkom cirkvi. Ten túto rekonštrukciu 

uvítal, a samozrejme ţe touto rekonštrukciou sa predĺţi nájom o ďalšie obdobia bezodplatne. 

Starosta hovoril a predloţil poslancom aj vizuálny návrh hotových dielcov oplotenia 

materskej školy a to zo západnej a severnej strany. Oplotenie okolo potoka (z juţnej 

a východnej strany) bolo rekonštruované minulý rok, takţe tam ostáva pletivo.  Pripomienky 

v rozprave k tomuto bodu neboli a tak poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

schvaľuje 

finančných prostriedkov na revitalizáciu oplotenia materskej školy, predpokladaná výška 

nákladov je 8 000,-- € , ktorá pozostáva: z kúpy podplotových dielcov, 2 ks veľká brána, 1 ks 

bránička, stĺpikov, vysprávky plotového múrika a finančné prostriedky na práce a realizáciu.     

                      

Hlasovanie:    
Za: 7 Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac, Ing. M. Ilenčíková, J. Gorka, Ing. J. Fridman, J. Zachar,      

Š. Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 J. Kalla 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 266/2018 bolo schválené. 

BOD č. 6 Prestavba hasičskej zbrojnice 
 

V tomto bode vystúpil starosta obce Stanislav Kubaský. Informoval poslancov 

o schválení dotácie na prestavbu hasičskej zbrojnice v miestnej časti Niţná Šuňava. Poslanci 

o projekte prestavby hasičskej zbrojnice boli oboznámení v predchádzajúcich zasadaniach. 

Dotácia bola pre našu obec schválená vo výške 30 000,-- eur. Celkový náklad na prestavbu 

predstavuje však cca. 200 000,-- eur. Prestavba sa bude realizovať postupne, rozvrhnutá je do 

2 rokov. Začať by sa malo hneď v jarných mesiacoch, po roztopení snehu. Verí, ţe sa do 

prestavby zapojí aj veľa členov DHZ Šuňava a ţe sa projekt ukončí podľa plánu. Starosta 
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zároveň poďakoval predsedovi DHZ Šuňava, Jánovi Fridmanovi a pracovníčke obce Anne 

Vilimovej, ktorí spolupracovali pri zostavení a kompletizovaní ţiadosti o dotáciu. Ďalšie 

príspevky do rozpravy neboli a tak poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 
Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 písm. zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p.  

berie na vedomie 

a) informáciu o schválení ţiadosti na projekt Prestavba hasičskej zbrojnice vo výške 

30 000,-- €, 

b) informáciu o začatí prác na projekte v jarných mesiacoch. 

Hlasovanie:     
Za: 7 Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac, Ing. M. Ilenčíková, J. Gorka, Ing. J. Fridman, J. Zachar,      

Š. Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 J. Kalla 

Nehlasovali: 0  

  Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 267/2018 bolo schválené.  

 
BOD č. 7 Projekt „Dostavba chodníkov II. etapa a vybudovanie parkoviska pred 
farským úradom“ 
 

           Aj v tomto bode vystúpil starosta obce Stanislav Kubaský. Poslancom hovoril 

o pokračovaní realizácie projektu „Dostavba chodníkov II. etapa“. Ide hlavne o dobudovanie 

parkoviska pred farským úradom. Toto parkovisko sa pred 2 rokmi nemohlo vybudovať, 

nakoľko terén bol nestabilný a hrozil zosuv. Vtedy sa však terén spevnil a nechal usadnúť. 

V súčasnosti je tam dostatočne stabilný základ a tak je moţné vybudovať z plánovaných 4 

parkovacích miest aţ šesť. Povrch sa vydláţdi zámkovou dlaţbou – sivou s červenými 

predelmi. Toto parkovisko je nevyhnutné upraviť, nakoľko uţ aj v tejto dobe je tento priestor 

vyuţívaný na parkovanie, avšak povrch v prípade snehu a daţďa je rozbahnený. V rámci 

projektu tam bude osadené aj príslušné dopravné značenie. V rozprave k tomuto bodu neboli 

príspevky a tak poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

schvaľuje 

finančné prostriedky na projekt podľa rozpočtovaných nákladov podľa výkazu výmer vo 

výške  9 100,92 € s DPH na realizáciu parkoviska; predpokladaná hodnota zákazky je 

9 100,92 € s DPH. (7 584,10 € bez DPH). 

  

Hlasovanie:    
Za: 7 Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac, Ing. M. Ilenčíková, J. Gorka, Ing. J. Fridman, J. Zachar,      

Š. Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 J. Kalla 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov OZ 

Uznesenie č. 268/2018 bolo schválené.  
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BOD č. 8 Rozšírenie a inovácia kamerového systému v obci 
 

V tomto bode vystúpil starosta obce Stanislav Kubaský. Hovoril o potrebe inovácie 

a aj doplnení kamerového systému v obci. Nakoľko sa nahromadili problémy s vandalmi na 

futbalovom ihrisku, jedna kamera by sa nainštalovala tam a druhá kamera by monitorovala 

zberné miesto triedeného odpadu pri autobusových garáţach. Nakoľko pribudnú nové kamery 

je potrebné aj doplniť prenosové body. Technik z firmy, ktorá vykonáva servis kamerového 

systému upozornil, ţe je potrebné modernizovať aj stanicu kamerového systému (nový 

softvér, zväčšiť úloţisko záznamov a pod.), aby sa zvládlo obsluhovať toľko kamier. Celkové 

náklady by mali byť vo výške 2 980,-- eur.   V rozprave starosta vyzval poslancov, aby 

uviedli ďalšie miesta, ktoré by bolo vhodné monitorovať. Poslankyňa Ţ. Šebestová hovorila, 

ţe ostáva uţ len zberné miesto triedeného odpadu ul. Jagrova, pretoţe ten neporiadok, ktorý je 

tam je neúnosný. Starosta hovoril, ţe toto  miesto separovaného zberu, ak sa občania 

neuvedomia, bude potrebné zrušiť. V rozprave ešte hovoril predseda DHZ Šuňava J. Fridman, 

ktorý zdôraznil, ţe tak ako informoval poslancov o vandaloch na futbalovom ihrisku, ktorí 

ničia prekáţky a náčinia hasičov, ţe takto sa ochráni aj majetok futbalového klubu. Ďalšie 

príspevky uţ neboli a poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

schvaľuje 

finančné prostriedky v celkovej výške 2 980,--€ 

a) na rozšírenie kamerového systému v obci – zakúpenie dvoch kamier; na futbalové 

ihrisko a na priestranstvo pred autobusovými garáţami 

b) inovácia kamerového systému na obecnom úrade, na prenosových bodoch (kostol 

a hasičský sklad) 

  

Hlasovanie:    
Za: 7 Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac, Ing. M. Ilenčíková, J. Gorka, Ing. J. Fridman, J. Zachar,      

Š. Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 J. Kalla 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov OZ 

Uznesenie č. 269/2018 bolo schválené. 

BOD č. 9 Uvítanie detí do života 
 

 V tomto bode starosta obce dal slovo pracovníčke obce A. Vilimovej. Tá informovala 

poslancov o plánovanej kultúrnej akcii „Uvítanie detí do ţivota“, ktorá sa bude konať 

25.02.2018 (nedeľa). Táto akcia vznikla na podnet Komisie kultúry obce Šuňava a prvý krát 

sa konala minulý rok. Mala veľký ohlas a moţno povedať, ţe bola jednou z najkrajších 

kultúrnych akcii počas roka v našej obci. V tomto roku sa na túto akciu nahlásili rodičia 13 

detí (z počtu 20). Do programu tejto akcie sa zapoja deti z miestnej základnej školy. Po 

oficiálnom podpise rodičov k menu svojho dieťaťa do kroniky obce bude nasledovať malé 

občerstvenie. Obecné zastupiteľstvo schválilo uţ minulý rok finančný dar na kaţdé dieťa 

100,-- eur. Taktieţ sa zakúpia ruţe pre kaţdú mamičku a tak ako minulú rok pre kaţdé 

dieťatko sa vyrobí stuţková brošňa s jeho menom vo farbách obecnej vlajky. Počíta sa 

s celkovými nákladmi 3000,-- eur.  V rozprave k tomuto bodu neboli pripomienky a poslanci 

hlasovali za návrh uznesenia:  
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Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

schvaľuje 

finančné prostriedky na kultúrne podujatie Uvítanie detí do ţivota, ktoré sa uskutoční 

25.02.2018. Celková výška finančných nákladov 3 000,-- €. 

Hlasovanie:    
Za: 7 Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac, Ing. M. Ilenčíková, J. Gorka, Ing. J. Fridman, J. Zachar,      

Š. Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 J. Kalla 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :    nadpolovičná väčšina prítomných poslancov OZ 

Uznesenie č. 270/2018 bolo schválené. 

BOD č. 10 Zvýšenie energetickej účinnosti objektu AB obce Šuňava 
 

 K tomuto bodu hovoril starosta obce Stanislav Kubaský. Poslancov informoval 

o začiatku prác na hlavnej aktivite projektu „Zvýšenie energetickej účinnosti objektu AB obce 

Šuňava“. Projekt, nakoľko je spolufinancovaný zo zdrojov EÚ,  po takmer ročných 

administratívnych procesných krokoch a kontrolách zo strany riadiaceho orgánu, sa konečne 

posunul a začalo sa s prácami hlavnej aktivity. Realizátorom prác je firma Arprog, Poprad. 

Starosta poslancom hovoril, ktoré práce budú najskôr uskutočnené. Jedná sa o zateplenie 

najvyššieho poschodia pod strechou. Okná sa dali do výroby a následne budú zaloţené.  

V rozprave neboli váţne pripomienky a teda poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v z. n. p.  

berie na vedomie 

informáciu o začatí prác na projekte „Zvýšenie energetickej účinnosti objektu AB obce 

Šuňava“. A to na zateplení najvyššieho poschodia – priestor pod strechou, výroba okien 

a dverí a ich následnou výmenou.                        

Hlasovanie:    
Za: 7 Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac, Ing. M. Ilenčíková, J. Gorka, Ing. J. Fridman, J. Zachar,      

Š. Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 J. Kalla 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :    nadpolovičná väčšina všetkých poslancov OZ      

Uznesenie č. 271/2018 bolo schválené. 

BOD č. 11 Kolaudácia a spustenie nového vodojemu do prevádzky  
 

 V tomto bode hovoril starosta obce Stanislav Kubaský. V marci je uţ naplánovaný 

termín kolaudačného konania. Verí, ţe všetko prebehne hladko a po nadobudnutí 

právoplatnosti kolaudačného rozhodnutia, uţ bude len malý krôčik k samotnému spusteniu 

vodojemu. Nasledovala rozprava k tomuto bodu. Do rozpravy prispela poslankyňa Ing. M. 

Ilenčíková, ktorá upozornila na zlý stav poľnej – prístupovej cesty k vodojemu. Táto cesta sa 

má plynule napájať na asfaltovú cestu ulice Pod vodojemom, avšak sú v nej veľmi hlboké 

koľaje a pri veľkých daţďoch je cesta nepouţiteľná, ba naopak, leje sa z nej hlina a zemina po 

ulici Pod vodojemom. Starosta obce na to reagoval, ţe túto poţiadavku prednesie investorovi 
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pri kolaudačnom konaní. Aby sa uvedená cesta spevnila štrkodrvou. Ďalšie pripomienky 

neboli a poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v z. n. p.  

A: berie na vedomie  

informáciu o kolaudácií a spustení do prevádzky nového vodojemu v obci s kapacitou 100 m
3
. 

08.02.2018 Podtatranská vodárenská spoločnosť vykonala preplach a dezinfekciu nového 

vodojemu a poţiadala príslušný vodoprávny úrad o vydanie kolaudačného rozhodnutia. 

Kolaudácia by mala byť ukončená začiatkom marca 2018 a vodojem spustený do prevádzky.   

B: žiada 

investora o vysprávku prístupovej cesty k vodojemu štrkodrvou 

Hlasovanie:    
Za: 7 Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac, Ing. M. Ilenčíková, J. Gorka, Ing. J. Fridman, J. Zachar,      

Š. Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 J. Kalla 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :    nadpolovičná väčšina všetkých poslancov OZ      

Uznesenie č. 272/2018 bolo schválené. 

Bod č. 12 Rekonštrukcia priestorov baru v KD – výmena okien 
  

 V tomto bode sa poslanci venovali ţiadosti pani Renáty Ukaovej o rekonštrukciu 

priestorov baru v kultúrnom dome. Ide hlavne o výmenu okien, parapet, izoláciu stropu, 

sadrokartón, vchodové dvere, elektroinštalácia, kúrenie  (3 ks radiátorov), zamurovanie dverí 

do rozvodne, omietky a maľovka. Celkové náklady by mali byť vo výške 6 000,-- eur. 

V rozprave k tomuto bodu poslanci uznali, ţe je potrebné zmodernizovať aj tento priestor. 

Okná vymeniť a tú časť okien pri vonkajšom ţeleznom schodisku zamurovať, nakoľko 

neplnili svoju funkciu. Samozrejme bude potrebné aj lepšie vyriešiť osvetlenie v miestnosti, 

hlavne zvýšiť intenzitu.  

Po rozprave poslanci hlasovali za návrh uznesenia:  

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v z. n. p.  

A: berie na vedomie  

ţiadosť pani Renáty Ukaovej o rekonštrukciu baru v kultúrnom dome – výmena okien, 

parapety, izolácia stropu, sadrokartón, vchodové dvere, elektroinštalácia, kúrenie  (3 ks 

radiátorov), zamurovanie dverí do rozvodne, omietky a maľovka.  

B: schvaľuje 

predpokladané finančné náklady na rekonštrukciu podľa rozpočtovaných nákladov  

vo výške 6 000,-- €. 

 

Hlasovanie:    
Za: 7 Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac, Ing. M. Ilenčíková, J. Gorka, Ing. J. Fridman, J. Zachar,      

Š. Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 J. Kalla 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :    nadpolovičná väčšina všetkých poslancov OZ      

Uznesenie č. 273/2018 bolo schválené. 
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Bod č. 13 Interpelácie poslancov 
Neboli podané ţiadne interpelácie poslancov. 

Diskusia 
  

 V tomto bode dal slovo starosta obce poslancom a prítomným občanom. Poslanec Ing. 

M. Zajac sa pýtal koho má osloviť ak by niekto z občanov chcel vymeniť elektrické drôty za 

káble. Ďalej vystúpil aj poslanec Ing. J. Fridman, ktorý prítomných informoval 

o uskutočnenej kontrole pripravenosti hasičskej jednotky DHZ O. Starosta taktieţ hovoril 

o personálnej výmene na pozícii správcu cintorína vo vyšnej časti obce.  

   

Záver 
 

Po krátkej diskusii starosta obce Stanislav Kubaský, poďakoval prítomným za účasť 

a zasadanie ukončil.   

 

  

 

 

 

 

                               Stanislav Kubaský

                              starosta obce                       

 

 

Zapísal:      Overovatelia: 
Ing. Anna Vilimová     Ján Zachar    

       Ing. Mária Ilenčíková 

 

 

Kontrolór: Mgr. Alena Zajacová 


